

堅尼地城社區綜合大樓自修室開放安排

堅尼地城社區綜合大樓四號活動室將於以下時間開放作自修室用途，詳情如下：

- 日期: 2026 年 12 月 16 日至 2027 年 6 月 30 日
- 時間: 上午九時至晚上十時
- 地點: 堅尼地城社區綜合大樓二樓四號活動室

2. 如欲使用上述自修室設施，請先於自修室入口作簡單登記。為監察自修室設施使用情況，本處職員會定時巡視自修室以及紀錄在場的使用人數。

3. 如有任何查詢，請致電 2119 5004 與當值職員聯絡。

中西區民政事務處

2026 年 9 月

Opening arrangement of Kennedy Town Community Complex Study Room

Function Room 4 of Kennedy Town Community Complex will be open as study room during the following period. The details are as follows:

- Date: 16 December 2026 – 30 June 2027
- Time: 9:00 a.m. – 10:00 p.m.
- Venue: Function Room 4, 2/F, Kennedy Town Community Complex

2. Users who intend to use the study room should make simple registration at the entrance of the study room. To monitor the use of the study room facilities, our staff will conduct regular inspection and record the number of users.

3. Should you have any questions, please contact our on-site staff at 2119 5004.

Central and Western District Office

September 2026